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J.TRILLAS.

1

Canals relacionats

Canal: Eleccions
municipals 2011

Canal: Eleccions
municipals 2011 -
Entrevistes

El que em mou és l'estimació que

sento pel meu poble i el fet de

saber que encara puc aportar-hi

coses

Notícies de ...

Calonge i St. Antoni

Política

“En set anys he impulsat projectes prioritaris”
“Qualsevol persona que miri com és ara el municipi i com era el 2003, quan vam entrar, veurà que el canvi ha estat
important”

“En set anys d'alcalde he pogut impulsar projectes que eren del tot necessaris i estic segur que la gent sabrà valorar
aquesta feina”

29/03/11 02:00 - CALONGE-SANT ANTONI - JOAN TRILLAS

Normalitat. Aquesta és l'herència que millor defineix el llegat que vol deixar Jordi Soler (CiU).
D'un municipi  notablement convuls  políticament,  s'ha  arribat,  segons Soler,  a  un punt de
normalitat en el qual qualsevol projecte polític que governi pot tenir un escenari millor del que
hi havia abans d'ell.

Què el mou a presentar-se per tercer cop?

El que em mou és l'estimació que sento pel meu poble i  el fet de saber  que encara puc
aportar-hi moltes coses per millorar-lo. En set anys d'alcalde he pogut impulsar projectes que
eren del tot necessaris.

D'aquests set anys de govern, quin és el projecte del qual se sent més satisfet?

És difícil triar un sol projecte. Hem fet tanta feina que no podria dir-ne només un, perquè n'hi
ha molts. En podria citar tres, que em sembla que són representatius de l'esforç que hem fet
per treballar per tota la ciutadania, des de les famílies amb infants, amb la nova llar d'infants
de Sant Antoni, passant per la joventut, amb el nou espai jove, fins a la gent gran, amb el nou
casal.

Com valora el fet que Josep Roselló no es presenti?

Bé,  no es presenta directament,  però està al darrere d'una llista electoral,  de manera que
tampoc no és que es retiri del tot. En tot cas, el senyor Roselló tindrà els seus motius per no
ser cap de llista. Jo no vull entrar a valorar-los, l'únic que puc dir és que l'herència de l'època
del senyor Roselló com a alcalde encara l'arrosseguem i ens pot portar a una situació molt
complicada. Estic pensant en les cinc sentències d'enderroc que pesen sobre les espatlles de
l'Ajuntament.

I, amb CiU al govern, ha canviat molt el municipi?

Qualsevol persona que miri com és ara el municipi i com era el 2003 veurà que el canvi ha
estat important, i això estic segur que la gent ho valorarà. Hem fet molta feina. Hem reformat
els nuclis de Calonge i de Sant Antoni i el casal de la gent gran; hem construït la llar d'infants
de Sant Antoni, un palau firal, la biblioteca Pere Caner, una oficina d'atenció ciutadana; hem
redactat el nou pla general, i també hem ampliat l'aparcament del Fontova.

Quina és la situació econòmica de l'Ajuntament de Calonge?

És bona, fins i tot molt bona si tenim en compte la situació de crisi. Sap que hem tancat tots
els exercicis pressupostaris amb superàvit? El regidor d'Hisenda, Albert Ros, i els tècnics de
la casa han fet molt bona feina.

Quins projectes de futur es proposa?

El projecte de futur prioritari, pel qual ja fa anys que treballem, és el castell. Estic convençut, i
ho dic així per les converses mantingudes amb la Generalitat, que la bona sintonia que hi ha
ara entre el govern de Calonge i el de Catalunya ens permetrà tirar endavant l'obertura del castell. També hi ha d'altres projectes, com ara la
piscina mancomunada, el CAP, la urbanització de Mas Pere, el nou casal de la gent gran de Sant Antoni i el museu d'història local.

Corredor de fons
Per a aquest advocat de formació, la seva característic principal com a polític és dotar-se d'un punt de tranquil·litat i fermesa. A més, una
capacitat natural en la gestió del temps li aporta un notable valor afegir a l'hora d'arribar a la meta com el bon corredor de fons que és.

Darrera actualització ( Dimarts, 29 de març del 2011 02:00 )
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